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 Лидер ДС Драган Шутановац изјавио је да не очекује од председничког кандидата
Саше Јанковића да уђе у ДС, већ да очекује да Србију води као нестраначка личност.

  

  "Након победе Јанковића очекујем расписивање парламентарних избора и победу оне
групације која данас са Јанковићем учествује у кампањи. Верујем да можемо да
остваримо синергију. До тада имамо много времена и тренутно нам то није тема", рекао
је Шутановац за издање Курира од недеље, 19. марта.   

На питање да ли је са Јанковићем разговарао на тему оснивању странке, он је казао да
мисли да у Србији има сувише странака и да такав покушај не би био сврсисходан.

  

Шутановац је рекао и да очигледно некоме смета што је ДС искрено и без личне
политичке амбиције подржао Јанковића и да му не смета чак утисак да су у његовој
сенци.

  

"Чак и уколико је утисак да смо у његовој сенци ми не смета. Важан је циљ да Јанковић
буде председник", рекао је Шутановац.

  

(Танјуг)
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